
Protokoll fört vid Stora rådets möte den 25 november 2013 kl. 9-9.40.
Närvarande: Mira, Anton, Freja, Nathan, Maja, Leo, Samuel, Emilia.

Ärenden:

§ 1 Rådet pratade om hur det känts att ha utvecklingssamtal med sin lärare och sina 
föräldrar. Konstaderades allmänt att samtalen gått bra.

§ 2 Rektor Nina informerade om att eleverna i åk 6 kommer tillbaka till Gripsholmsskolan 
från Stallarholmens skola efter jul. En del tankar i anslutning till åk 7-9 diskuterdes.

§ 3 Rådet gick igenom de traditioner som väntar på skolan inför jul.

§ 4 Eleverna framförde följande hälsningar från klasserna:

- fler krokar önskas till duschrummen
- skohylla önskas utanför omklädningsrummen
- eleverna önskar ta maten själv; blir så från hösten 2014 
- fler fotbollar önskas igen, många av de gamla är trasiga
- åk 5 påtalar att deras klassrum är för litet samt att luften är för dålig där
- skilda tjej- och killtoaletter önskas
- eftis-klubben önskar ha tillgång till idrottshallen oftare
- ketchup önskas till köttbullar & makaroner samt till spaghetti & köttfärssås; rektor Nina 

gav klartecken till detta :)

§ 5 Klassvis genomång om arbetsro och trivsel i klasserna.

§ 6 Hälsningar från Vargklassen vars elever var förhindrade att delta:
1. Regnskydd till pingisbordet
2. Fräschare omklädningsrum och toaletter
3. Det finns en massa spindlar Pikku kamari.

En mycket bra möte, ett varmt tack till alla elevrepresentanter,
hälsar rektor Nina


